
Osnovna šola Franca Rozmana Staneta 

Prušnikova ulica 85 

1210 Ljubljana Šentvid 

 

Datum: 22. december 2014 

 

Zapis 

1. seje UO Šolskega sklada v šolskem letu 2014/15 

dne 2. decembra 2014 

 

Prisotni: Benjamin Gregorinčič, Agata Kržišnik, Vilma Lindner, Robert Teršek, Peter 

Benedetič, Andrej Karlin, Nataša Adlešič Barba 

Drugi prisotni: ravnatelj Božo Starašinič  

 

1. seja Upravnega odbora Šolskega sklada Osnovne šole Franca Rozmana Staneta v 

šolskem letu 2014/15 je potekala v četrtek, 17. aprila 2014, ob 17.00 uri v knjižnici šole. 

1. Potrditev zapisnika 4. seje UO Šolskega sklada 

Zapisnik 4. seje je bil posredovan članom UO Šolskega sklada nekaj dni po seji, nato pa 

še enkrat z vabilom na to sejo.  

Sklep št. 1: Zapisnik 4. seje UO Šolskega sklada se soglasno potrdi. 

 

2. Poročilo o realizaciji programa dela šolskega sklada za šolsko leto 2013/14 

Na posredovani osnutek poročila o realizaciji programa dela šolskega sklada za šolsko 

leto 2013/14 ni bilo pripomb. 

Sklep št. 2: Poročilo o realizaciji programa dela šolskega sklada za šolsko leto 

2013/14 se soglasno potrdi. 

 

3. Program dela UO Šolskega sklada v letu 2014/15 

Člani UO Šolskega sklada so razpravljali o tem, na kakšen način se bodo zbirali 

prostovoljni prispevki na prireditvi Ritem na parketu. Po proučitvi dobrih in slabih strani 

različnih oblik, je bila sprejeta odločitev o licitaciji dresov in srečelovu. Odločeno je bilo, 

da bodo za zbiranje sredstev za šolski sklad namenjene 3 zbiralne akcije papirja, ravnatelj 

Božo Starašinič je naknadno sporočil datume teh zbiralnih akcij. Člani UO Šolskega 

sklada so pozvali ravnatelja, da spodbudi kolektive učiteljev k pripravi predlogov 

nakupov pripomočkov za delovanje šole, ki bi se financirali iz šolskega sklada. 

Sklep št. 3: Program dela UO Šolskega sklada v letu 2014/15 se soglasno potrdi. 

4. Razno 

Ravnatelj Božo Starašinič je obvestil, da so otroci z zbiralno akcijo papirja 23. 10. 2014 

zbrali 80, 60 EUR za šolski sklad. 

Predsednica Nataša Adlešič Barba je opozorila, da se sedanji sestavi UO po dveh letih 

delovanja bliža konec mandata ter da bo potrebno sestaviti nov UO. 

 

Zapisala: 

mag. Nataša Adlešič Barba 

predsednica UO Šolskega sklada 


